
Dostavljen dopis Udruženja URIKS
sa  sugestijama  za  poboljšanje
PPI-1 na zahtev Instituta Mihajlo
Pupin
Udruženju računovođa i knjigovođa Srbije URIKS upućen je dopis / molba za
dostavljanje predloga svih sugestija sa kojima se računovođe i knjigovođe susreću 
pri  podnošenju  PPI-1  u  elektronskoj  formi  od  strane  zamenika  direktora
Instituta Mihajlo Pupin gospođe Mirjane Katić.

Ovim putem se zahvaljujemo svim kolegama koji su aktivno učestvovali u
dostavljanju predloga, jer ovo i jeste put kojim URIKS želi da se kreće u
budućnosti. Aktivno učestvovanje svih kolega u svim izmenama i dopunama koje
će nama olakšati rad, i sa druge strane institucije koje će nas uključiti u rešavanje
problema sa kojima se mogu susresti u toku aktiviranja bilo koje izmene i koje
jedini mi možemo predočiti.

Zahvaljujemo se prestavnicima Instituta  jer su prepoznali potrebu da nas
pozovu i  uključe u kreiranje i  poboljšanje ove poreske prijave,  i  ovim
putem ih i javno obaveštavamo da smo tu kao aktivno udruženje za svu
buduću saradnju koju možemo ostvariti na obostranu korist. 

Naš dopis uputili su i Radnoj grupi za poresko pravna pitanja i Naručiocu
posla Kancelariji za IT I eUpravu.

Molimo sve kolege da uzmu aktivno učestvovanje u svim predlozima i u
buduće jer jedino zajedno i u velikom broju možemo učiniti da se naš glas čuje, a
koji je jako bitan u poboljšanju komunikacije sa predstavnicima institucija, a mi
ćemo se kao vaši udruženje i u buduće, jer je to razlog našeg osnivanja, truditi da
uvek dopremo do nekog ko će nas saslušati i prepoznati potrebu za tim, kao što je
to uradio Institut.

Na linku ispod teksta  možete pogledati dopis koji je dostavljen od strane
Udruženja, kao i odgovor od strane zamenika direktora gospođe Mirjane
Katić:

https://www.uriks.rs/dostavljen-dopis-udruzenja-uriks-sa-sugestijama-za-poboljsanje-ppi-1-na-zahtev-instituta-mihajlo-pupin/
https://www.uriks.rs/dostavljen-dopis-udruzenja-uriks-sa-sugestijama-za-poboljsanje-ppi-1-na-zahtev-instituta-mihajlo-pupin/
https://www.uriks.rs/dostavljen-dopis-udruzenja-uriks-sa-sugestijama-za-poboljsanje-ppi-1-na-zahtev-instituta-mihajlo-pupin/
https://www.uriks.rs/dostavljen-dopis-udruzenja-uriks-sa-sugestijama-za-poboljsanje-ppi-1-na-zahtev-instituta-mihajlo-pupin/


Dopis  sa  predlozima  i  sugestijama  upućen
Institutu  Mihailo  Pupin  

Odgovor od strane predstavnika Instituta Mihailo Pupin: 
“ Poštovani,

Moje kolege i  ja smo pogledali  Vaš prilog. Divno ste vi to uradili.  Retko kad
dobijemo ovako lepo napisanu analizu, predlog.

Bila sam slobodna da Vas predlog prosledim Radnoj grupi za poresko
pravna pitanja i Naručiocu posla Kancelariji za IT I eUpravu.

U toku je formiranje kopije prijave, da ne unosite sledeće godine ponovo. Uskoro
ćemo  je staviti.

Pronašli smo situaciju kad se javljalo da nehih podataka nema… na Sačuvaj. Kad
započne jedno ovlačćeno lice, a drugo nastavi sa svojim sertifikatom.

To će biti danas otklonjeno ako već nije i stavljeno.

Validacije zaista smatramo potrebnim i uradićemo u meri u kojoj i tehnika i način
popunjavanja prijave dozvoljava (xml ili  ručni  unos moraju da se pomire kod
validacije!).

Svuda gde budu dostupni šifarni sistemi opština, koristićemo.

Vidim da su sva nerviranja na kraju dovela do jedne lepe saradnje.

Još jednom uz zahvalnost i  poziv da mi se direktno obratite uvek kad
zatreba.

Srdačan pozdrav Vama i Vasim kolegama iz Udrušenja iz Instituta Mihajo Pupin

Marjan, Stefan, Jelena, Nada, Miloš, Biljana, Dragan, Kaća, Filip, Maja, Dejan,
Darko, Marko, Jovana, Suzana, Zorica, Guta, Bane, Marija, Dule, Mila,Vladanko,
Srdjan i Mirjana.“

 

Hvala još jednom, 

https://www.uriks.rs/wp-content/uploads/2019/04/Dopis-PPI-28032019-2.pdf
https://www.uriks.rs/wp-content/uploads/2019/04/Dopis-PPI-28032019-2.pdf


Udruženje računovođa i knjigovođa Srbije URIKS


